

SHUN LEE CATHOLIC SECONDARY SCHOOL (2017-2018)

3rd October 2017

Dear Parents,

Circular No. 14

Payment of Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination Fees

Students who are going to sit for the Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination in 2018 are required to pay the examination fees by **11:59 pm on 16 October 2017**.

The breakdown of the fees is as follows:

	Fees
Languages	\$ 619 each
Other Subjects (*)	\$ 414 each

Students should pay their examination fees via one of the following channels:

- a) Internet Banking
 - b) PPS
 - c) Cash payment at any 7-Eleven or Circle K convenient stores in Hong Kong
- (*) The compulsory part and the Extended Part of Mathematics are as one subject only

Details about the payment are printed on the demand note which will be distributed to students later. Students should **NOT** make any examination fee payment until receiving the demand note.

Note:

- 1) *Students who have received half and full grant under “School Textbook Assistance Scheme” are half exempted and fully exempted from the payment respectively.*
- 2) *Late payment of examination fees will be accepted upon a **supplementary fee of \$248** per candidate. Late payment should be settled **in person** at the counter of the HKEAA Southorn Centre office.*

Yours faithfully,

Chim Yin Chu (Ms)
Principal

-----✂-----

Reply Slip (2017-2018)

Circular No.14

Payment of Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination Fees

Name of student: _____ Date: _____ Class: _____ ()

Dear Ms. Chim,

I understand the content of Circular No. 13

- and shall pay the fees.
- and have received **HALF** grant under “School Textbook Assistance Scheme”, hence being half exempted from the payment.
- and have received **FULL** grant under “School Textbook Assistance Scheme”, hence being fully exempted from the payment.

Yours sincerely,

Signature of Parent

順利天主教中學 (2017-2018)

學校通告 14

繳交香港中學文憑考試費用

敬啟者：

貴子弟將參加2018年香港中學文憑考試，有關的報名申請由本校協助處理。茲通知 貴家長須繳付考試費，考試費之計算方法如下：

語文科	每科 \$ 619
其他科目（*）	每科 \$ 414

貴子弟應透過以下其中一種方法，於截止日期 **2017 年 10 月 16 日下午 11 時 59 分前** 繳交考試費：

- a) 使用網上理財；
- b) 使用「繳費靈」服務；或
- c) 於任何一間香港境內的 7-Eleven 或 OK 便利店以現金付款

（*）數學必修部份及延伸部份只會計算為一科，毋須額外繳付費用。

關於繳費詳情及金額，可參考即將發出之繳費通知書，學生須於收到該繳費通知書後於限期前繳費。
備註：

- (1) 凡獲「學校書簿津貼計劃」半額津貼，豁免一半考試費用；獲「學校書簿津貼計劃」全額津貼，豁免全部考試費用。
- (2) 逾期繳交考試費需另繳交**附加費 248 元**， 貴子弟並須**親身**前往考評局修頓中心辦事處繳交有關費用。

此致

貴家長

順利天主教中學校長

詹燕珠謹啟

二零一七年十月三日

-----✂-----

回條

通告 14 (2017-2018)

繳交香港中學文憑考試費用

學生姓名：_____

班別：_____ ()

敬覆者： 本人已得悉上述通告之內容，

- 會依時繳付款項。
- 敝子弟獲「學校書簿津貼計劃」半額津貼，豁免一半考試費用。
- 敝子弟獲「學校書簿津貼計劃」全額津貼，豁免全部考試費用。

此覆

順利天主教中學詹校長

家長或監護人_____簽署

二零一七年十月 日